

Title (en)

Container for liquids, in particular drinks.

Title (de)

Behältnis für Flüssigkeiten, insbesondere Getränke.

Title (fr)

Récipient pour liquides, en particulier boissons.

Publication

EP 0062028 A2 19821006 (DE)

Application

EP 82890043 A 19820323

Priority

AT 151281 A 19810401

Abstract (en)

The container consists of a flexible cover (1) and a bag (3) arranged so as to fit in said cover. The cover (1) and the bag (3) are made of flexible material. The cover (1) is provided with a carrying strap (2). The bag (3) has a closable outlet nozzle (5) which passes through the cover (1). In order to provide a container which can be carried comfortably and without any risk of injury, does not entail any impairment of the cover (1) when filling or cleaning the bag (3) and, if appropriate, permits small articles to be carried, the cover is constructed as an approximately kidney-shaped case (1) having a hip belt (2) serving as carrying strap and the bag (3) is loosely inserted in the case (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Behältnis für Flüssigkeiten, insbesondere Getränke, besteht aus einer flexiblen Hülle (1) und einem in dieser passend angeordneten Beutel (3). Hülle (1) und Beutel (3) sind aus flexilem Werkstoff hergestellt. Die Hülle (1) ist mit einem Tragriemen (2) versehen. Der Beutel (3) besitzt einen die Hülle (1) durchsetzenden verschließbaren Auslaßstutzen (5). Um ein Behältnis zu erreichen, das sich bequem und ohne jede Verletzungsgefahr mittragen lässt, keine Beeinträchtigung der Hülle (1) beim Füllen oder Reinigen des Beutels (3) mit sich bringt und gegebenenfalls die Mitnahme von Kleingegenständen erlaubt, ist die Hülle als etwa nierenförmige Tasche (1) mit einem als Tragriemen dienenden Hüftgurt (2) ausgebildet und der Beutel (3) ist in der Tasche (1) lose eingesetzt.

IPC 1-7

A45F 3/16

IPC 8 full level

A45F 3/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45F 3/16 (2013.01)

Cited by

US5566869A; FR2769282A1; FR2587182A1; US6220490B1; US7552734B2; WO9917979A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0062028 A2 19821006; AT 372260 B 19830926; AT A151281 A 19830215; FI 821091 A0 19820329; FI 821091 L 19821002;
NO 821027 L 19821004

DOCDB simple family (application)

EP 82890043 A 19820323; AT 151281 A 19810401; FI 821091 A 19820329; NO 821027 A 19820326